

# COMMUNITY LIVING MATTAWA

## Membership Drive



**Autumn means  
CLM Membership Drive**

### Who we are:

We are a local social service agency, whose main objective is to support the full inclusion of people with a developmental disability in all aspects of life.

### Our Goal

The goal of Community Living Mattawa is "That all persons live in a state of dignity, have the opportunity for individual choice, and live and participate as valued members of the community."

### What You Can Do

By becoming a member of the Association for Community Living, you support the goals of the Association and indicate an interest in seeing individuals with a developmental disability realize their full potential.

### For More Information Contact

April Neault  
705-744-2979 ext. 200  
[aneault@communitylivingmattawa.org](mailto:aneault@communitylivingmattawa.org)

Cathy Leclerc  
705-744-2979, ext. 205  
[cathy@communitylivingmattawa.org](mailto:cathy@communitylivingmattawa.org)

250 Tenth Street, Mattawa, Ontario  
T705-744-2979 | [communitylivingmattawa.org](http://communitylivingmattawa.org)

# COMMUNITY LIVING MATTAWA

## Campagne d'adhésion



**L'automne correspond à  
notre campagne  
d'adhésion**

### Qui nous sommes

Nous sommes un organisme local de service qui appuie l'inclusion à tous les aspects de la vie de personnes vivant avec une déficience intellectuelle.

### Notre objectif

Le but d'Intégration communautaire Mattawa est « que toutes personnes puissent vivre dans la dignité, exercer des choix personnels et participer à part entière dans la vie de la communauté. »

### Ce que vous pouvez faire

En devenant membre d'intégration communautaire Mattawa, vous appuyez les buts de l'Association et vous témoignez de votre intérêt à ce que les personnes vivant avec une déficience intellectuelle réalisent leur plein potentiel.

**Pour plus de renseignements communiquez avec**

April Neault  
705-744-2979 ext. 200  
[aneault@communitylivingmattawa.org](mailto:aneault@communitylivingmattawa.org)

Cathy Leclerc  
705-744-2979, ext. 205  
[cathy@communitylivingmattawa.org](mailto:cathy@communitylivingmattawa.org)

250 rue dixième, Mattawa, Ontario  
T705-744-2979 | [communitylivingmattawa.org](http://communitylivingmattawa.org)